

Referat fra bestyrelsesmøde den 8.10.24

Tilstede: Simon – Rasmus – Pernille og Annette

Afbud: Rene – Julie - John

1. Nyt fra formanden

Simon har været i banken og de var meget tilfredse med vores samarbejde og kunne se hvor godt det er gået de sidste par år. De vil gerne indgå et samarbejde med os med et muligt større projekt.

Simon tager kontakt til Walber for at høre hvad det vil koste at få lavet en ebbe-flod fiberbane oppe på vores græsbane. Derudover indhentes der pris på nyt tag til gæstestalden.

Derudover søges der også fonde til disse midler.

2. Elevskolen

Det fungerer godt med de undervisere vi har i elevskolen, og der kigges livligt efter nye skoleponyer. Vi har allerede en der godt kunne være et nyt emne til elevskolen. Der arbejdes videre på dette.

3. Etablissement

Der er kommet nyt medlem i gruppen så rigtig dejligt. Der arbejdes på flere møder så de kan få gået tingene igennem. Der kommer nøgle boks på nede ved det gule hus.

Der ønskes en boogietrailer, så vi nemmere kan komme afsted med affald. Denne er allerede indkøbt.

Vi er stadigvæk på jagt efter en ny/brugt gyllevogn, så vær obs på dette. Vi vil prøve at ligge op på facebook at vi søger en og se om vi kan få noget denne vej.

Der ønskes et stillads, som kan anvendes hver gang vi skal op i højderne, dette mangler vi.

Der er igen lavet vand i vandspiltovet så der kan tages til dunke.

4. huller i vejen

Der er ved at være rigtig mange store og dybe huller i vejen op til ridehallen. Rene er ved at finde en løsning på dette, så han vender tilbage om hvad der findes ud af.

5. Tilbud på afledning

Vi har stadigvæk et problem med afledning af vand fra vores tage på hallerne og fra de udendørs dressurbaner. Vi har indhentet 2 tilbud på hvad det vil koste at få lavet, og beslutter nok at takke ja til det ene. Vi skal dog lige have styr på tilladelse til at vi må grave dem ned et andet sted end de eksisterende, og føre det ned til bækken, som det også er i dag. Der arbejdes videre med dette og vi hører Stigbøjlen om de kan bidrage med noget økonomi til dette.

6. De indendørs baner

Lige nu fungerer det rigtig godt med bundende i begge hallerne både for dressurrytterne og springrytterne. Det har hjulpet meget at de er blevet rettet op, så ikke de er så ujævne samtidig med at de engang imellem bliver tromlet. Derfor fortsættes der med denne plan indtil der sker andet. Vi fik stor ros til stævnet fra rytterne og officials om at vores baner var fine, da vi jo desværre har et rygte om dårlige baner. Det blev også nævnt i vores stævnerapport.

7. Cafeteriet

Kirsten har nu overtaget cafeteriet og vil lave nogle forskellige arrangementer i løbet af året, hvilket er rigtig dejligt. Til stævner står Kirsten også for cafeteriet, og her vil Annette og Simon tage et møde med Kirsten inden næste stævne, for at få afstemt udvalg og priser under stævner. Vi fik en kommentar i vores stævnerapport, om at udvalget var for lille denne gang.

8. Repræsentantskabsmøde i drf

Som alle nok er bekendt med, så er der en masse uro i DRFs bestyrelse. Det er svært at finde hoved og hale i hvad der sker/ikke sker, men dog kan vi jo som alle andre se og høre at det går ud over deres bestyrelses arbejde, og vores alle sammens sport. Vi har derfor i bestyrelsen valgt, som nogle andre klubber, at sende en opfordring til DRF, hvor der indkaldelse til ekstra ordinært repræsentantskabsmøde, hvor hele bestyrelsen skal på valg.

Simon forfatter en mail og sender til DRF

9. Folde

Vi har indtil videre besluttet at lave nogle flere folde på sandbanen nede ved vejen. Der kan laves 3 folde, og dette går personalet i gang med når de har tid og materialer til det.

10. Der er et ønske om støtter til ridehallen.

Der er kommet et ønske fra springrytterne om nogle flere enkeltstøtter, da vingerne er for tunge at slæbe frem og tilbage hver gang der skal springes. Vi vil kigge på om dette er en mulighed lige nu.

Referent: Annette Frydberg

Dato for næste møde den 5.11.24 kl. 18.30

Møde med Kirsten

Møde med Rasmus

Vinduer

